
 

 

 

 

 

 

 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten  
van Noord-Brabant 

17 september 2013 
 
 

Onderwerp:  Aanvraag Interpellatiedebat op grond van artikel 44 van het RVO, vrijdag 20 september 

2013 omtrent beantwoording van schriftelijke vragen van de leden Van Hattem en Van den Berg 

(beiden PVV), gesteld op 21 mei 2013 en beantwoord op 11 juni 2013, kenmerk 3425379  

 

Betreffende het  antwoord op vraag 2 :Uit het PBL-onderzoek blijkt dat houtkap voor bio-energie tot 
juist méér CO2-uitstoot leidt. De uitstoot van CO2 blijkt zelfs hoger te zijn dan bij de te vervangen 
fossiele energie. Voor compensatie van deze factoren zijn extreem lange tijdspannes nodig. Is GS nu 
de uitkomsten van dit onderzoek bekend zijn nog steeds van mening dat houtkap voor bio-energie een 
"duurzame energiebron" is en er sprake is van een "gesloten CO2-cyclus"? (samenvatting: 
http://www.pbl.nl/nieuws/nieuwsberichten/2013/houtkap-voor-bio-energie-kan-tot-meer-co2-
uitstoot-leiden )  

In antwoord op vraag 2 stelt het College dat met het "Green Gold Label" uitsluitend duurzaam 
beheerd bos wordt gebruikt voor het stookhout van Essent. Graag een reactie van het College over wat 
zij onder "duurzaam" verstaat, in het licht van de kap van grote oppervlaktes oerbossen / oude bossen 
in de Appalachen in de Verenigde Staten.  

In antwoord op vraag 3 stelt het College dat het vervangen van fossiele brandstof door duurzame 
brandstof bijdraagt aan vermindering van de CO2-emissie en dus van het klimaatprobleem. Uit 
diverse onderzoeken* komt naar voren dat er bij meestook van biomassa al snel 20% méér CO2 
uitgestoten wordt per kilowattuur dan met alleen kolenstook. Kan het College aangeven of het bij de 
mening blijft dat bij 20% méér CO2 uitstoot per kilowattuur de CO2-emissie en dus het 
klimaatprobleem gereduceerd wordt?   

Is het College bereid, gezien de - voor sommigen - nieuwe inzichten, zoals gepresenteerd in het PBL-
rapport**, in de Stichting Essent Sustainability te eisen dat deze biomassapraktijken op kortst 
mogelijke termijn gestopt worden en anders het boete-instrument richting RWE toe te passen?  

Vriendelijke groet,  

Harry van den Berg 

Fractie PVV Noord Brabant  
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